

Automechanika Frankfurt 2016

Sie finden uns in Halle 6.3/Stand B33

Die Automechanika Frankfurt findet dieses Jahr vom 13. – 17. September 2016 statt und die PartsTec Group wird erstmalig vertreten sein.

Die PartsTec Group freut sich schon jetzt eine innovative Produktpalette ihren Kunden und einem internationalen Publikum präsentieren zu dürfen. Neben einigen Produktneuheiten wird die PartsTec Group auch ihren neuen Internetauftritt mit integrierten Online-Katalog vorstellen können.

Darüber hinaus warten auf den Besuchern noch zahlreiche Überraschungen, die die Innovationsfähigkeit und das vielfältige Produkt- und Technikwissen der PartsTec Group nachhaltig belegen.

Wir heißen alle unsere Besucher jetzt schon herzlich willkommen bei PartsTec – The best choice!

Automechanika Frankfurt 2016

You find us in hall 6 level 3/stand B33

The Automechanika Frankfurt will take place from 13th to 17th of September 2016 and the PartsTec Group will be there for the first time.

By now, the PartsTec Group is already looking forward to introduce an innovative product range to its customers and to an international audience.

Besides several product news, the PartsTec Group will be able also to present its new web presence with an integrated online catalogue.

Furthermore, numerous surprises will be waiting for the visitors, which demonstrates strongly the innovativeness, the product knowledge and technical expertise of the PartsTec Group.

We already cordially welcome by now all of our visitors at PartsTec – The best choice!